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 AKADEMICKÝ SENÁT 

  

  

V Praze dne 16. května 2024 

UKPF/292189/2024 

Zápis z 13. zasedání Akademického senátu Právnické fakulty Univerzity Karlovy 

konaného dne 16. května 2024 

Přítomni:      Beran, Hurychová, Kudrna, Říha* Sedláček, Sobotka, Staša, Šustek, Urban,   

                      Vyskočilová, Brída, Gangur, Chmela, Milichovský*, Nedzbala, Stoilov, Vítovec,  

                      Vráblíková, Wenkeová 

* účastnili se zasedání on-line   

Omluveni:    Richter, Linzer 

Hosté:          Antoš, Boháč, Gerloch, Hájek, Handrlica, Honusková, Sojka, Tomášek* 

* účastnil se zasedání on-line  

Zasedání, které se konalo v prezenční formě v místnosti č. 117, zahájil kol. dr. Staša. Konstatoval, že 

senát je usnášeníschopný, neboť je přítomno alespoň 6 akademických pracovníků a alespoň 5 

studentů. 

Kol. dr. Staša dále uvedl, že do návrhu zápisu z 12. zasedání AS PF UK byly zapracovány došlé 

připomínky. Další připomínky nikdo nevznesl. Zápis z 12. zasedání AS PF UK byl schválen tichým 

souhlasem. 

Kol. dr. Staša seznámil členy AS PF UK s navrženým programem 13. zasedání AS PF UK a uvedl, že 

k bodu 5. byl předložen jediný návrh. 

Navržený program 13. zasedání AS PF UK: 

1. Sdělení děkana a informace z AS UK a z RVŠ 

2. Návrh změny Pravidel pro organizaci studia na PF UK 

3. Návrh změny Pravidel pro konání státní rigorózní zkoušky na PF UK 

4. Rozdělení peněžních prostředků na programy Cooperatio pro rok 2024 

5. Vyjádření ke jmenování vedoucího katedry 

6. Výroční zpráva o činnosti fakulty za rok 2023 

7. Výroční zpráva o hospodaření fakulty za rok 2023 

8. Informace o investičních akcích 

9. Vyhodnocení ankety o stravovacích možnostech na fakultě 

10. Různé 

Program byl jednomyslně schválen. 
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Kol. dr. Staša dále sdělil, že je nezbytné ustanovit komisi pro tajné hlasování k bodu č. 5. Do komise 

pro tajné hlasování byli navrženi kol. dr. Sobotka, kol. Mgr. Gangur a kol. Nedzbala. 

Usnesení č. 13/1: 

„AS PF UK ustanovuje komisi pro tajné hlasování ve složení kol. dr. Sobotka, kol. Mgr. Gangur 

a kol. Nedzbala.” 

(17 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

1. Sdělení děkana a informace z AS UK a z RVŠ 

Kol. dr. Staša na úvod tohoto bodu předal slovo prof. Boháčovi, který rozdělil své úvodní slovo do 8 

bodů, ve kterých AS PF UK seznámil s následujícím:  

- Prof. Boháč úvodem informoval o úspěchu na rektorském sportovním dni a poděkoval 

ostatním členkám a členům týmu za reprezentaci fakulty. Tým ve složení prof. Boháč, Bc. 

Hájek, dr. Sedláček, dr. Hurychová a dr. Vyskočilová se umístil na prvním místě.  

- Ve druhém bodu uvedl, že se stále pracuje na tvorbě rozpočtu pro rok 2024. Fakulta obdržela 

o 5 milionů Kč nižší příspěvek A+K, proto je nutné přijímat úsporná opatření na výdajové 

straně rozpočtu. Fakulta opětovně uplatnila stanovisko ke sjednocení tarifů k novele vnitřního 

mzdového předpisu. Ve stanovisku byl vyjádřen souhlas se sjednocením, ale zároveň je 

fakulta přesvědčena, že výše tarifů musí odpovídat finančním možnostem fakulty. 

Ke sjednocení mzdových tarifů by mělo dojít nejpozději od 1. července 2025. 

- V dalším bodu informoval o protestní akci, kterou 3. června 2024 od 16:00 pořádá skupina 

Hodina pravdy. Akce s názvem „Kolaps systému“ má upozornit na systémové podfinancování 

vysokého školství. Navrhl, aby se akademická část fakulty k akci připojila a podpořila kolegy 

z FF UK.  

- Ve čtvrtém bodu informoval o zahájení poslední etapy revitalizace kotelny, která spočívá 

v  renovaci topných těles a rozvodů potrubí. Podrobný časový harmonogram rekonstrukce je 

k dispozici na intranetu s rozpisem na konkrétní místnosti.  Bude také rozeslán informační e-

mail, kde budou k dispozici základní informace, včetně odkazu na časový harmonogram. 

Upozornil také na značné omezení využívání dvora, na kterém bude dočasně zařízení 

staveniště.  

- V pátém bodu uvedl, že AS UK byla předložena dílčí novela Stipendijního řádu, která zavede 

od 1. března 2025 zvýšení doktorandského stipendia na 12 500 Kč. V návaznosti na novelu 

bude na říjnovém zasedání AS PF UK předložen návrh na zvýšení doktorandských stipendií. 

Dále byla také předložena dílčí novela Řádu přijímacího řízení pro uchazeče, jejímž obsahem 

je zavedení možnosti změnit preferenci formy studia z prezenčního na kombinované 

a obráceně v průběhu přijímacího řízení do doktorského studijního programu. V této 

souvislosti informoval, že letos bylo podáno 122 přihlášek do doktorského studijního 

programu, z toho 50 do prezenční formy a 72 do kombinované formy studia. Z uvedeného je 

zřejmý velký nárůst uchazečů do prezenční formy, zcela jistě nebude možné přijmout tolik 

uchazečů do prezenční formy , aby bylo možné financovat doktorská stipendia.   

- V dalším bodu informoval o aktuální stavu výběrového řízení na pozici vedoucího Katedry 

ekonomie a empirických právních studií. Komise pro výběrové řízení doporučila na pozici 

vedoucího katedry doc. Montaga.  Probíhá také výběrové řízení na pozici vedoucího Katedry 

pracovního práva a práva sociálního zabezpečení. Komise pro výběrové řízení na tuto pozici 



 

Stránka 3 z 8 

 

doporučila prof. Pichrta. Dále probíhá výběrové řízení na pozici vedoucího Katedry 

obchodního práva, kde jsou  přihlášeni 2 uchazeči.   

- V šestém bodu se zmínil o problému s internetovou stránkou „zákony pro lidi“ v souvislosti 

s písemnou státní závěrečnou zkouškou z trestního práva. V současné době je fakulta 

v kontaktu s provozovateli stránek „zákony pro lidi“ i “e-sbírka” a operativně byl zajištěn 

přístup na internetové stránky do budoucna. Dále uvedl, že existuje možné podezření na 

opisování v počítačových místnostech při písemných státních závěrečných zkouškách. Proto 

nyní budou testovány filtry na monitory počítačů, které by měly zabránit opisování. Považuje 

to za lepší řešení než instalovat stěny mezi počítače. Informoval také o řešení nedostupnosti 

protokolů ze státních závěrečných zkoušek pro studující v SISu. Bylo zjištěno, že protokol je 

v systému dostupný pouze pro vyučující, ale ne studenty. Studující tak má pouze jedinou 

možnost, a to dostavit se na studijní oddělení a podívat se do protokolu v listinné podobě. Byl 

zadán požadavek na rektorát, aby se tento problém odstranil.  

- V dalším bodu informoval, že byly znovu otevřeny kritéria pro habilitační a profesorské 

řízení, neboť rektorát předložil návrh novely příslušného opatření. Fakulta k tomuto návrhu 

uplatnila následující připomínky: zohledňovat nejen prezenční, ale i distanční a e-learning 

výuku, zohledňovat kromě monografií i komentáře k právním předpisům a nezvyšovat číselná 

kritéria, ale dbát na kvalitu . 

- V osmém bodu informoval, že bylo podáno 18 grantových projektů Grantové agentuře ČR. 

Ocenil kvalitu a počet těchto projektů. Dále byl v rámci operačního programu OP JAK  podán 

projekt „Člověk a lidstvo v globálních výzvách“. Zároveň se fakulta podílí na projektu 

podaném brněnskou fakultou. Přípravu žádostí ohledně projektů označil za velice náročnou 

činnost a poděkoval za jejich zpracování .  

- Kol. dr. Staša informoval AS PF UK o dění na úrovni AS UK. Zmínil se o schválení 

provozního a kapitálového rozpočtu UK na rok 2024, střednědobého výhledu na roky 2025 

a 2026, jakož i rozpisu příspěvků a dotací pro rok 2024 na dubnovém zasedání AS UK. Na 

příštím zasedání AS UK bude projednáván návrh novely vnitřního mzdového předpisu; 

z jednotlivých fakult přišla řada stanovisek k tomuto návrhu, některá z nich jsou kladná, 

některá kladná s výhradou a některé záporná; žádný pozměňovací návrh podán nebyl. Kol. dr. 

Staša ještě doplnil, že předsednictvo AS UK vyhlásí výzvu k nominacím zástupců senátu do 

rady pro vnitřní hodnocení s tím, že nominace budou projednávány na červnovém zasedání 

AS UK. 

- Kol. dr. Říha dále informoval o novelizaci habilitačního řádu, která bude diskutována na 

komisi pro vědu. Minulý týden se také poprvé sešla pracovní skupina pro revizi KENů, která 

by měla připravit komplexní reformu pro financování jednotlivých studijních oborů 

v souvislosti s jejich ekonomickou náročností.  

- Kol. dr. Sedláček dále informoval o druhém sněmu rady vysokých škol, kterého se jako 

zástupce fakulty účastnil. Na sněmu vystoupil ministr školství doc. Mikuláš Bek, který 

deklaroval, že chystá novelu vysokoškolského zákona a zároveň i nový vysokoškolský zákon. 

Dále plánuje oddělit regionální školství od vysokého školství po vzoru Německa. Tento 

subjektivní názor ministra školství zatím nemá žádnou podporu u současné vlády. Oznámil 

také návrh ministerstva školství na navýšení finančních prostředků na částku 7,5 miliardy Kč. 

Očekává se také zvýšení kapacit vysokých škol, z důvodu nárůstu počtu vysokoškolských 

studentů. Dále také vnímá pozitivně otázku koheze. Informoval rovněž o přijetí programového 

prohlášení rady vysokých škol a jednotlivých programových prohlášení komisí rady vysokých 

škol. Na sněmu také vystoupila děkanka FF UK, která pochválila iniciativu PF UK, ohledně 

prosincové tragické události na FF UK.  

- Kol. Chmela se v rámci rozpravy dotazoval, do jaké míry bude omezen provoz knihovny 

v souvislosti s rekonstrukcí radiátorů na fakultě, popřípadě zda je zajištěna nějaká dočasná 
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alternativa knihovny. Bc. Hájek informoval, že knihovna zůstane otevřena, ale v omezeném 

provozu. Nebudou otevřeny všechny prostory knihovny, protože výměna radiátorů bude 

probíhat v etapách. Knihovna již na svých internetových stránkách zveřejnila informace 

ohledně omezené provozní doby, včetně konkrétních dat. Kol. Chmela se dále dotazoval na 

možnost otevření knihovny o víkendech v rámci zkouškového období. Bc. Hájek tento 

podmět projedná s ředitelkou knihovny. Kol. Vítovec se následně dotazoval na kdy je 

naplánováno zvolení nového vedoucího Katedry ekonomie a empirických právních studií. 

Prof. Boháč informoval, že tento návrh bude pravděpodobně projednán až na říjnovém 

zasedání AS PF UK. Katedru v současné době řídí zástupkyně vedoucího katedry doc. 

Bažantová a přes letní prázdniny se nepředpokládá žádné velké vytížení pro vedení katedry.  

Kol. Brída dále vyjádřil obavy studujících ohledně nevypisování termínů státních 

závěrečných zkoušek v souvislosti s rekonstrukcí radiátorů. Prof. Boháč to označil za 

nešťastnou formulaci důvodu nevypisování termínů. Na měsíc září se letos žádné termíny 

nepředpokládaly a nechce zatěžovat katedry vypisováním dalších nových speciálních termínů. 

Kol. dr. Hurychová poděkovala za iniciaci nákupu privátních filtrů na monitory počítačů. 

Informovala také o pravděpodobném nárůstu zájmu o písemnou státní závěrečnou zkoušku, 

z důvodu vysoké úspěšnosti u zkoušky. Dále poprosila o ulehčení administrativní zátěže pro 

katedry v souvislosti s tvorbou protokolů ohledně státní závěrečné zkoušky. Prof. Boháč 

uvedl, že se nadále bude snažit hledat cesty, jak proces administrativně zefektivnit. Kol. 

Stoilov se dotazoval na finanční náročnost investice do privátních filtrů na monitory počítačů 

a také zda je fakulta připravena do budoucna zajistit kapacitu pro všechny studenty, kteří 

budou vykonávat písemnou státní závěrečnou zkoušku. Prof. Boháč nepovažuje za vhodné 

pořizovat další počítače pro studující, protože řada studentů preferuje pro účely zkoušky svůj 

vlastní notebook a pořízení počítačů by bylo velmi finančně náročné. Žádné zásadní problémy 

u soukromých notebooku zatím nezaznamenal. Doc. Antoš informoval o zkušenostech 

ohledně soukromých notebooků při psaní klauzurních prací z ústavního práva. Většina 

studentů má zájem psát klauzurní práci na svých soukromých počítačích, protože jsou zvyklí 

na svůj notebook. Do budoucna navrhuje investovat spíše do navýšení kapacity zásuvek 

v učebnách.  

2. Návrh změny Pravidel pro organizaci studia na PF UK 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který informoval, že novela je primárně 

předkládána na základě diskusí na Komisi pro otázky studia ohledně závěrečných prací. V návaznosti 

na diskuse bylo zpracováno věcné řešení, které bylo diskutováno s vedoucími kateder. Na základě 

závěrů byla zpracována tato novela Pravidel pro organizaci studia na PF UK. Dále zmínil hlavní body 

novely: zrušení hromadného zadávání diplomových prací, zrušení diplomového úkonu a jeho 

nahrazení sdělením o schválení tématu diplomové práce, snížení minimálního rozsahu diplomové 

práce a disertační práce a zavedení maximálního rozsahu u diplomové práce.  Maximální limit 

diplomové práce se bude aplikovat až na práce odevzdané od 1. ledna 2025. Navrhuje se také zrušení 

ustanovení o rovnoprávnosti českého a slovenského jazyka. Jedná se však pouze o zrovnoprávnění 

slovenského jazyka s ostatními cizími jazyky. Vedoucím a oponentem prací by měli nově být pouze 

členové komise, jde o  zkvalitnění obhajoby závěrečných prací. Má být také doplněna možnost 

vyjádřit se do protokolu diplomové práce bez ohledu na výslednou známku. Dále se navrhuje 

zpřesnění ustanovení o přestupu z kombinované do prezenční formy doktorského studia. Přijímací 

komise bude proto řešit zároveň přijímání nových studujících do prezenční formy a přestupy 

z kombinované do prezenční formy studia. Také má být snížena lhůta pro uznávání jazykového 

předmětu v doktorském studijním programu z 10 let na 6 let a byly zjednodušeny podklady pro státní 

doktorskou zkoušku. Kol. Vítovec se v rámci rozpravy dotazoval, zda je žádoucí, aby si studenti 
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individuálně domlouvali témata diplomových prací s vyučujícími z důvodu omezené kapacity 

jednotlivých kateder pro konání diplomové práce. Prof. Boháč uvedl, že tento postup je žádoucí, aby 

si studující domluvil s vyučujícím konkrétní téma diplomové práce. V minulosti byla řada učitelů nad 

stanoveným limitem pro vedení diplomových prací, který je ale nutné dodržovat a jeho překročení by 

mělo být zcela výjimečné. Například katedry občanského a trestního práva mají značný převis 

poptávky oproti nabídce u diplomových prací, ale nelze tyto katedry zatěžovat nad stanovený limit. 

Kol. Vítovec vyjádřil obavu, aby studenti nebyli přehazováni mezi jednotlivými katedrami z důvodu 

omezené kapacity pro diplomové práce. Prof. Boháč informoval, že bude nadále podporovat, aby 

vyučující vypisovali atraktivní témata diplomových prací, zejména u kateder s nižším počtem 

diplomantů. Vysněné téma studujícímu pro diplomovou práci, ale vždy zaručit nelze. Dále se 

kol. dr. Sedláček dotazoval, zda bude předseda nebo kterýkoliv jiný člen komise upozorňovat 

studenta na možnost vyjádřit se ke klasifikaci do protokolu. Prof. Boháč informoval, že primárně to 

bude úkolem předsedy, který případně může pověřit jiného člena komise. Kol. dr. Sedláček také 

upozornil na gramatickou chybu v článku 70 odstavce 1. Kol. dr. Hurychová dále informovala, že 

v současné době si žádost o individuální téma diplomové práce vyhotovuje každá katedra samostatně. 

Dotazovala se, proto zda se neuvažuje o nějaké vzorové žádosti pro studenty, aby žádosti byly 

sjednocené. Kol. dr. Říha informoval, že v rámci této novely se jedná o sjednocení systému stručných 

tezí generické diplomové práce. Prof. Boháč doplnil, že žádosti na diplomové práce budou podávány 

elektronicky a další fakultativní náležitosti žádosti je možné nastavit v rámci konkrétních kolonek 

SISu. Kol. Vítovec informoval, že pro studenty je velice matoucí, pokud žádosti vypadají na každé 

katedře jinak a praxe v této oblasti není vůbec sjednocena. Kol. dr. Sobotka se dále dotazoval, zda by 

součástí žádosti neměl být předpokládaný rozsah práce. Prof. Boháč uvedl, že je případně možné 

zavést v žádosti kolonku předpokládaného rozsahu diplomové práce, ale nepovažuje to za potřebné. 

Kol. Vítovec se dotazoval na diskreci ze strany vedení fakulty ohledně zařazení uchazečů na katedry 

v rámci doktorského studia. Prof. Boháč informoval, že kombinace kritérií pro zařazení určitou 

diskreci umožňovat musí, neboť je nutné zohlednit finanční možnosti fakulty. 

Usnesení č. 13/2: 

„AS PF UK schvaluje návrh sedmé novely  Pravidel pro organizaci studia na PF UK ve znění 

legislativně technické opravy.” 

(19 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

3. Návrh změny Pravidel pro konání státní rigorózní zkoušky na PF UK 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který informoval, že navrhované změny 

ohledně pravidel pro konání státní rigorózní zkoušky jsou totožné s již schválenými změnami 

diplomových prací. Kol. Mgr. Gangur se dotazoval, zda se aspekt uznávání rigorózní prací bude 

projednávat v komisi pro otázky studia, popřípadě na zasedání akademického senátu. Prof. Boháč 

uvedl, že opatření o závěrečných pracích bude ještě potřeba přizpůsobit novele a v této souvislosti se 

bude zmíněný aspekt uznávání určitě projednávat.  

Usnesení č. 13/3: 

„AS PF UK schvaluje návrh páté novely Pravidel pro organizaci státní rigorózní zkoušky na PF 

UK.” 

(19 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 
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4. Rozdělení peněžních prostředků na programy Cooperatio pro rok 2024 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který informoval, že navrhované 

procentní rozdělení je ve stejné výši jako minulý rok. Konkrétní částka je oproti minulému roku 

zhruba o 800 000 Kč vyšší a tato částka by měla směřovat do nákladů na mzdy. Prof. Tomášek dále 

informoval, že navrhované rozdělení peněžních prostředků považuje již za osvědčené, proto je 

navrhované rozdělení ve stejné procentuální výši jako v minulých letech. Kol. dr. Sedláček v rámci 

rozpravy zprostředkoval dotaz od prof. Tichého, aby prof. Tomášek přispěl k vyjasnění rozdělování 

prostředků čerpaných z programu Cooperatio. Konkrétně ohledně nástrojů podporující strategické 

priority v oblasti tvůrčí činnosti, doplňkové a režijní náklady a důvody pro vyčíslení prostředků. 

Prof. Tomášek informoval, že PF UK je svým způsobem atypická oproti ostatním fakultám, protože 

má pouze jedno Cooperatio. V běžném režimu fungování Cooperatia je potřeba aby fakulta měla 

z prostředků Cooperatia také prostředky pro svůj vlastní provoz. Tyto prostředky pro provoz fakulty 

představují doplňkové režijní náklady, které představují maximální možnou částku ve výši 20 % 

prostředků. Nástroje strategického rozvoje má v rukou děkan fakulty a v minulých letech došlo 

k dohodě, že částka bude ve výši 10 % prostředků s minimální hranicí 5 % celkových prostředků. Tyto 

prostředky slouží zejména k odměňování za nadstandartní vědecké výkony. Kol. Vítovec se v rámci 

rozpravy dotazoval na důvod stanovení výše hranice 20 % u doplňkových režijních nákladů. 

Prof. Tomášek uvedl, že tato dohoda ohledně stanovení hranice 20 % byla akceptována ze strany 

vedení fakulty jako optimální. Prof. Boháč doplnil, že se zároveň jedná o nejflexibilnější použití 

zmíněných peněžních prostředků a z ekonomického hlediska je racionální mít nastavenou procentní 

hranici co nejvyšší.   

Usnesení č. 13/4: 

„Akademický senát schvaluje rozdělení prostředků programů Cooperatio v celkové částce 

35.864.859, - Kč v následujícím poměru:  

Nástroje podporující strategické priority součásti v oblasti tvůrčí činnosti: ve výši 10 %, 

tj. 3.586.485,90 Kč; 

Doplňkové a režijní náklady: ve výši 20 %, tj. 7.172.971,80 Kč; 

Vědní obory a oblasti: ve výši 70 %, tj. 25.105.401,30 Kč; 

- vědní oblast Law: ve výši 99 %, tj. 24.854.347,29 Kč; 

- vědní oblast Economics: ve výši 1 %, tj. 251.054,01 Kč.” 

(19 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

5. Vyjádření ke jmenování vedoucího katedry 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který uvedl že návrh na jmenování se 

týká prof. Tomáška na pozici vedoucího Katedry evropského práva na období od 1. října 2024 do 

30. září 2027. Prof. Tomášek uspěl v rámci výběrového řízení a prof. Boháč neměl žádný důvod 

nerespektovat návrh výběrové komise. Prof. Tomášek uvedl, že se podařilo na Katedře evropského 

práva vybudovat odborně kvalifikovaný kolektiv a mezi kolegy panují velice dobré mezilidské vztahy. 

Do budoucna chce podporovat další personální rozvoj katedry. Zásadním úkolem je neustálé 

zkvalitňování a modernizace výuky. Katedra má také potenciál pro rozvoj nových povinně volitelných 

předmětů. Zmínil také nedávné zpracování komentáře v ukrajinštině ke smlouvám upravující 



 

Stránka 7 z 8 

 

fungovaní Evropské unie. Dále uvedl, že obor evropského práva má potenciál publikovat 

v zahraničních publikacích a tyto publikace chce také podporovat. Oznámil také pravidelné pořádání 

vědeckých konferencí. Kol. dr. Sedláček podpořil návrh prof. Tomáška na pozici vedoucího katedry 

a v rámci rozpravy se dotazoval na vizi podporování programů LL.M., zejména soutěžního práva, 

digitálních technologií a umělé inteligence. Prof. Tomášek informoval, že součástí koncepce je 

podporovat nové právní disciplíny a vývoj technologií ve vztahu k právu. V současné době působí na 

Katedře evropského práva vědecký pracovník, který je zaměřen přímo na tyto oblasti. kol. Vítovec 

ocenil zpracovaný materiál a zároveň se dotazoval, zda se uvažuje o zavedení nových LL.M. 

programů v tradičních oblastech evropského práva. Prof. Tomášek uvedl, že některé takové programy 

jsou připravovány, ale odborný personál, který tyto programy připravuje, často odchází vyučovat na 

zahraniční univerzity. Do budoucna se bude se snažit tyto připravované předměty od ostatních kolegů 

dokončit.  

Usnesení č. 13/5: 

„AS PF UK vyjadřuje souhlasné stanovisko ke jmenování prof. JUDr. PhDr. Michala Tomáška, 

DrSc. vedoucím Katedry evropského práva.” 

(16 pro, 0 proti, 2 zdrž.) 

6. Výroční zpráva o činnosti fakulty za rok 2023 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který stručně představil zprávu 

o činnosti fakulty. Součástí výroční zprávy je také dokument „fakultní příběh“.  

Usnesení č. 13/6: 

„Akademický senát schvaluje Výroční zprávu o činnosti fakulty za rok 2023.” 

(15 pro, 0 proti, 0 zdrž.)  

7. Výroční zpráva o hospodaření fakulty za rok 2023 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který poukázal na neustálou snahu 

o zpřesnění a zpřehlednění rozpočtu a zprávy o hospodaření. Letos poprvé se vytváří roční plán v tzv. 

golemovi, který umožňuje výrazné zpřesnění jednotlivých položek rozpočtu. Bc. Hájek doplnil, že 

fakulta v roce 2023 hospodařila s mírnou ztrátou, ale hospodaření bylo v zásadě vyrovnané. Kol. dr. 

Sedláček potvrdil výrazné zpřesnění a přehlednost rozpočtu a informoval, že ekonomická komise AS 

PF UK doporučila výroční zprávu o hospodaření fakulty za rok 2023 ke schválení akademickému 

senátu PF UK.   

Usnesení č. 13/7: 

„AS PF UK schvaluje výroční zprávu o hospodaření fakulty za rok 2023.” 

(16 pro, 0 proti, 0 zdrž.)  
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8. Informace o investičních akcích 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo Bc. Hájkovi, který informoval o aktuální fázi investiční 

akce fasáda a okna. Momentálně je hotová projektová dokumentace pro stavební povolení, 

dokumentace pro zhotovitele a připravují se podklady pro zahajující řízení na výběr zhotovitele. 

Zahájení rekonstrukce fasády a oken je naplánováno na příští rok. V souvislosti se zahájením 

rekonstrukce radiátorů dojde k omezení využívání dvora.  Bude se také muset počítat s hlučnějším 

a prašnějším prostředím na fakultě. Informoval také o omezení provozu knihovny. Zároveň bude 

rozeslán hromadný e-mail, který bude zahrnovat základní informace, harmonogram rekonstrukce 

a příslušné instrukce. Letos bude také probíhat rekonstrukce učeben č. 120, 407 a 412. Na každou část 

investiční akce byly již vyhodnoceni potencionální zhotovitelé. Kol. Vítovec se dotazoval, zda bude 

nějak omezeno konání zkoušek nebo přednášek z důvodu rekonstrukce. Prof. Boháč informoval, že 

harmonogram rekonstrukce je naplánovaný a rozfázovaný tak, aby nedocházelo k žádným omezením.  

AS PF UK vzal informaci na vědomí tichým souhlasem. 

9. Vyhodnocení ankety o stravovacích možnostech na fakultě 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo dr. Honuskové, která stručně informovala o výsledcích 

ankety. Považuje za nutné se zaměřit na stravovací možnosti na fakultě jako na celek a také na míru 

spokojenosti ohledně stravovacích možností.   

AS PF UK vzal informaci na vědomí tichým souhlasem. 

10. Různé 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a otevřel rozpravu ve které prof. Boháč prezentoval statistiky 

úspěšnosti klauzurních prací z trestního práva. Navrhl také vypracovat stejné statistiky i pro další 

klauzurní práce pro účely porovnání úspěšnosti studujících.   

Kol. dr. Staša závěrem poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil. 

 

Zapsal: Míka 

Schválil: Staša 

 

 

Ke schválení na zasedání AS PF UK, které se bude konat 20. června t. r. 

 


